



# Referral Program指引

Daily Challenge课程网站现推出“返校季推荐好友享双倍优惠”的超值活动。限时两周，力度翻倍，活动时间为即日起至**2021年9月8日11:59pm**(美东时间)，按照下文步骤即可享受超值优惠。

成功推荐好友购买**Module 0**，双方各享\$30优惠

第一步 登陆课程官网<https://daily.poshenloh.com>，并点击右上角“Sign In”。

Browse All Courses Topic Index Referral Program Forum Contact Us

**Daily Challenge with Po-Shen Loh**  
The best online math courses for curious minds

Free Demo

Introduction	Algebra Basics	Geometry	Combinatorics
Algebra	Number Theory	Probability	Upcoming...

第二步 登陆后，在顶部菜单栏点击My Dashboard

Browse All Courses Topic Index Referral Program Forum Contact Us **My Dashboard**





第三步 找到个人专属推荐码，并分享给推荐的好友。

Welcome back, [redacted]!

You could learn for free! Now through 11:59pm Eastern Time on Wednesday, September 8, earn 30 [referral reward credits](#) for each new student you refer to join our Module 0 Introduction course. (The per-referral amount will return to 15 credits after that time.) Share your code below to give them the best publicly available discount (or \$15, whichever is higher).

Your personal referral coupon code: [redacted] (for friends to use when purchasing)  
Your current referral rewards balance: 15 credits

[Redeem credits](#)

第四步 被推荐用户可（且仅可）使用该推荐码购买Daily Challenge的入门课程Module0。  
进入该链接即可开始购买：<https://daily.poshenloh.com/courses/0-introduction>, 首先点击Buy按钮。

Start our fun, challenging, and systematic introduction to the world of middle school competition math with a sampler of topics across Algebra, Combinatorics, Geometry, Number Theory, and Probability.

## Module 0: Introduction

[Buy \\$149.00](#) [Free Preview](#)

第五步 在结账页面，被推荐用户在下图红圈处输入推荐码即可享受立减\$30的优惠价格。

Account Setup > Confirm & Pay

### Complete your purchase

Module 0: Introduction \$149.00 USD

Total Price \$149.00 USD

[Here's a friend's referral code or a coupon](#)

[Pay with PayPal](#)

**Module 0: Introduction**  
Start our fun, challenging, and systematic introduction to the world of middle school competition math with a sampler of topics across Algebra, Combinatorics, Geometry, Number Theory, and Probability.

VISA

[Help](#) Need help placing your order?  
[Contact us](#)





第六步 被推荐用户成功下单后，老用户可立即获得30积分，在My Dashboard中即可查看。1积分=1美元，在购买Daily Challenge和Daily Workout的任意课程时可使用（点下图中Redeem Credits即可兑换使用）。

Welcome back, !

You could learn for free! Now through 11:59pm Eastern Time on Wednesday, September 8, earn 30 [referral reward credits](#) for each new student you refer to join our Module 0 Introduction course. (The per-referral amount will return to 15 credits after that time.) Share your code below to give them the best publicly available discount (or \$15, whichever is higher).

Your personal referral coupon code: (for friends to use when purchasing)

Your current referral rewards balance: **15 credits**

[Redeem credits](#)

## 更多优惠

★ 打包购买[Daily Challenge全线课程](#)，可在减免\$65的优惠价格基础上叠加使用积分，并享受所有课程三年有效期（购买单独课程有效期为一年）。

★ 打包购买[Daily Workout代数训练拔高课程](#)，可在减免\$9的优惠价格基础上叠加使用积分。

★ 成功推荐6位（及以上好友），加送最新上线的[Daily Workout 2A](#)（几何训练拔高课，价值\$79）

★ 本次活动中推荐好友数量最多者，将获得由罗教授亲笔签名的神秘礼物一份。

